
 
JAMES INFANTINO - BIOGRAPHICAL NOTE 

 
Currently, the National Pensions and Disability Insurance Officer for the 
Public Service Alliance of Canada (PSAC), a position held for the last 25 
years;  
 
Previously, was a local activist with the Canadian Union of Postal Workers 
(CUPW) for 15 years; 
 
Former member of the PSAC (National Component) for 9 years; 
 
Has held research officer positions with the Canadian Labour Congress 
(CLC) and Canadian Union of Public Employees (CUPE); 
 
Holds certification for Public Service Pension Plan Retirement Planning 
from Public Works and Government Services Canada;  
 
Holds an Honours B.A. in Economics and Political Science from the 
University of Waterloo and a Master’s Degree in Public Administration from 
Carleton University. 
 
 
Actuellement, il est agent national de pensions et assurances-invalidité 
pour l’Alliance de la Fonction publique du Canada (AFPC), un poste qu’il 
occupe depuis les dernières 25 années; 
 
Il était militant pour 15 ans avec plusieurs sections locales du Syndicat des 
travailleurs et travailleuses des postes (STTP); 
 
Il était ancien membre de l’AFPC (Élément national) pendant 9 ans; 
 
Il occupait des postes d’agent de recherche avec le Congrès du travail du 
Canada (CTC) et le Syndicat canadien de la Fonction publique (SCFP); 
 
Accrédité par Travaux publics et Services gouvernementaux Canada 
comme personne-ressource pour présenter des séances d’information sur 
la retraite aux membres du Régime de pensions de retraite de la fonction 
publique; 
 
Il détient un baccalauréat des arts en économie et sciences politiques de 
l’University of Waterloo et une maîtrise en administration publique de 
Carleton University. 


